

**NOTARIAL CERTIFICATE**

TO ALL TO WHOM these presents shall come

I, \_\_\_\_\_, a Notary Public duly admitted, authorised to practise in the Republic of Singapore, DO HEREBY CERTIFY

公证书

致所有人

本公证人 \_\_\_\_\_ 注册并授权在新加坡共和国执业，特此  
公证。

\_\_\_\_\_ appeared before me and voluntarily signed the annexed Memorandum and that the signature which appears on the annexed document is the signature

我面前

来到我处，  
在本公证人的面前，  
自愿见证了签名。

AND which I have notarised the original document. In so certifying, I, the Notary Public do not endorse, verify or make any statement as to the accuracy, truth, legality, validity, enforceability or otherwise of the contents of the document or the purposes for which the document may be used.

本公证人已经公证了附于此公证书的原文件。在进行此证明时，本公证人不认可、验证或对文件内容或文件用途的准确性、真实性、合法性、有效性、可执行性或其他方面作出任何声明。

本公证人 \_\_\_\_\_ 签名并加盖公章，以资证明。

新加坡公证人

公证人注册号

公证人注册有效期

根据《公证人公规则》第8(3)(c)条，公证书必须经新加坡法律协会认证方可生效。

\_\_\_\_\_ 书背面有加注印章被视为有效认证。



IN FAITH AND TESTIMONY whereof I the said  
notary have subscribed my name and set and

---

NOTARY PUBLIC  
SINGAPORE



By virtue of Rule 8(3)(c) of the Notaries Public Rules, a Notarial Certificate must  
be authenticated by the Singapore Academy of Law in order to be valid.

W  
be  
W

## APOSTILLE

(Convention de La Haye du 5 Octobre 1961)

This Apostille only certifies the authenticity of the signature, seal or stamp and the capacity of the person who has signed the attached Singapore public document, and where

To verify this Apostille, go to <https://legislation.sg> or scan QR code:

|                               |                          |
|-------------------------------|--------------------------|
| 1. Country:                   | Singapore                |
| This public document          |                          |
| 2. Has been signed by:        |                          |
| 3. Acting in the capacity of: | Notary Public            |
| 4. Bears the seal/stamp of:   | Notary Public            |
| Certified                     |                          |
| 5. At:                        | Singapore Academy of Law |
| 6. The:                       |                          |
| 7. By:                        |                          |
| 8. No.:                       |                          |
| 9. Seal/Stamp:                | 10. Signature:           |



## 放弃继承债权声明书

声明人

田生，公民身份证号码

二、我已了解民法典涉及放弃继承权的相关规定，并清楚作出放弃继承意思表示的法律意义和后果。经慎重考虑，我自愿放弃对上述所设立的不动产权抵押权所对应的债权我应继承份额的继承权。

以上声明内容，系我的真实意思表示，如有虚假，我自愿对此承担一切法律

特

声明人，

BY PURI

SINGAPORE